
 

Dato: 12/09/2024 18.00 

Deltagere: 
Jesper Lauridsen (JL), Thomas Bach Møller (TM),  Jogvan Joenssen (JJ), Mia Trosbjerg (MT), Mads 
Lundsgaard (ML), Kenneth Juul Nielsen (KJ), Henning Lander (HL), Gregers Nielsen (GN). 
AMud: ChrisOan Winnem, Kim Sørensen. 

Godkendelse af referat fra sidste møde:  

Emne Orientering/Beslutning Ansvarlig

Formand Søger om LAG-midler Ol køb af to mindre sejlbåde Ol 
sejlerskole/medlemmer. Projektet er en del af en strategi som 
skal føre Ol nye medlemmer og akOviteter i klubben. I 
øjeblikket undersøges finansieringsmuligheder inden et 
eventuelt projekt vil blive endeligt beskrevet. Ansøgningen 
tager udgangspunkt i det Odligere klubbådsprojekt, men 
fremstår her i en markant neddroslet version.

Næs\ormand Undersøger muligheden for afvikling af vhf-kursus i løbet 
vinteren. 
Undersøger desuden behovet for afvikling af speedbådskursus.

Kasserer 

Havnen God og sOlle sommer uden større problemer. 

Klubhus Klubhuset lukker fra 16/10-23/10 pga. gulvslibning og lakering. 
Toile`er kan beny`es.

Ungdom 21-22/10 afvikles ungdomsmesterskaber (evt. med 
overnatning). 
Magne er kåret som Nordisk Mester i Iq-foil (i U17-klassen). 
KÆMPESTORT TILLYKKE TIL MAGNE. 
AkOvitetsdag (for kommunen) afvikles i sejlklubben den 13/9. 
Aholder foil-kursus senere på året (evt. i foråret). 
2 nye udvalgsmedlemmer: Hugo Farlov og Thomas Brun 
Jensen. Velkommen. 
Vil i foråret arbejde med forskellige hvervekampagner så flere 
børn får øjnene op for vores mange faciliteter og muligheder. 

Tursejler Har aholdt et meget vellykket Samsø-nat-og-dag.  
Næste år afvikles 50-års jubilæum for arrangementet. 
Kæmpestor tak Ol Lene Pries for en stor indsats. 

Bestyrelsesmøde Referat 



Kapsejler Nærmer sig sæsonens afslutning og vil vurdere om det nye 
turneringssystem har fungeret.  
Afvikler klubmesterskab 28-29/9.  

PR Intet nyt.

Nye emner Ol 
behandling

• Forslag om brusekabiner 

Der er kommet forslag om etablering af 
adskillelsesvægge/bruserum på vores badeværelser. 

Bestyrelsen er ikke imod ideen og vil gerne arbejde 
videre med tanken. En gruppe medlemmer vil arbejde 
videre med forslaget og præsentere eventuelle 
muligheder for bestyrelsen. 

• Læmur ved østbroen 

Der er fremkommet et ønske om etablering af en lille 
læmur på dæmningen hvor der evt. kan opsOlles en 
grill eller gøres plads Ol medbragte grill(er). 
Bestyrelsen afventer et mere detaljeret forslag inden 
der træffes beslutning. 

• Lukning af klubhus ifm. Gulvslibning 

Se nyt fra klubhus. 

• OK-kortamale 

Bestyrelsen undersøger om sejlklubben kan blive 
godkendt som stø`emodtager hos OK-benzin.  
Bestyrelsen melder Olbage når der er nyt. 

• InformaOon om LAG-ansøgning 

Se nyt fra formanden. 

• Bestyrelsens opgaver i emeråret 

Punktet gennemgået. 

Næste møde 10/10 18.00

Emne Orientering/Beslutning Ansvarlig



Evt. - Wiren Ol trækspillet skal udskimes i løbet næste sæson. 
-Der er blevet besOlt nye klubtrøjer og der kommer en ny 
besOllingsrunde inden længe. De`e vil blive udmeldt på 
facebook og hjemmeside. 

Emne Orientering/Beslutning Ansvarlig


